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Osa võtsid:
1. Maris Rebel
2. Ave Mägi
3. Malle Tiitson
4. Tiia Leppik
5. Anneli Meisterson
6. Andu Truumure
7. Kristi Sillart
8. Alver Sipelgas

Lastevanemate esindajad:
1. Ahti Kuusk
2. Viktoria Bubukin
3. Erika Salajõe
4. Eveli Kallas

Külalised:
1. Toomas Takkis, koolijuht
2. Õilme Salumäe, haridusnõunik

PÄEVAKORD
Kuressaare Linnavalitsuse ettepanek nr 23.03.2017 nr 13-1.1/362-1 õpilaste arvu suurendamiseks 
põhikooli astme kõigis klassides 2017/2018 õppeaastal.

KUULATI:

Kuressaare abilinnapea Tiia Leppik annab ülevaate, miks oleks vaja Kuressaare linnas põhikooli
astmes õpilaste piirarvusid suurendada, seda eriti esimeste klasside osas, tutvustab teisi võimalikke
lahendusi – kaks vahetust  kooli või avada lisaklass ja leida sellele ruumid. 



Haridusnõunik Õilme Salumäe annab ülevaate laekunud avalduste arvust, aga see võib muutuda,
sest  otsuseid  ei  ole  väikeklasside  osas  ja  ei  ole  ülevaadet,  kui  palju  avaldusi  kattub  loodava
erakooliga.  Praegu avaldusi  esimestesse  klassidesse  213 ja  esialgne  plaan  avada Kuressaares  8
esimest klassi.

Arutelu erinevate võimaluste üle. Ruumi on vähe ja tervisekaitsenõuded ei ole täidetud õpilaste
suurema arvu korral.

Koosoleku juhataja Maris Rebel teeb ettepaneku salajaseks hääletuseks õpilaste arvu suurendamise
osas põhikooli klassides 2017/2018 õppeaastaks, Ave Jõgi ja Terje Nepper on andnud oma hääled
eelnevalt kirjalikult Maris Rebelile.

OTSUSTATI:

Hääletuse tulemus: 4 poolt, 6 vastu, erapooletuid ei ole.

Mitte  nõustuda  ettepanekuga  suurendada  2017/18  õppeaastal  õpilaste  arvu  põhikooli  astmes,
piirnormiks jääb 24. 

Koosoleku juhataja  Koololeku protokollija
Maris Rebel  Malle Tiitson


